

<p><b>City of Richmond, BC</b>  <b>2014 CAMA Professional Development Award</b>  <b>(Population over 100,000)</b>  <b>Corporate Programs Management Group (CPMG)</b></p>	<p><b>Ville de Richmond (Colombie-Britannique)</b>  <b>Prix d'excellence en développement professionnel 2014</b>  <b>(Population de plus de 100 000 habitants)</b>  <b>Groupe de gestion des programmes</b></p>
<p>Guided by a vision to “be the most appealing, livable and well-managed community in Canada,” and driven by the efforts of its Chief Administrative Officer (CAO), the City of Richmond, BC has developed the innovative Corporate Programs Management Group (CPMG) to:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Fast track the individual professional development of high potential employees.</li> <li>• Create organizational bench strength, agility and capacity to address strategic initiatives and complex business priorities.</li> <li>• Effectively address pending succession issues.</li> <li>• Produce outstanding organizational and personal development results.</li> </ul> <p>CPMG is made available to individuals identified within the organization who demonstrate consistently excellent results and a high aptitude for leadership.</p> <p>It combines a customized, comprehensive municipal business curriculum, individualized leadership assessments and development plans, extensive formal coaching and mentoring activities, and secondment opportunities on challenging high profile projects to accelerate the development of high potential staff.</p> <p>Just a few of the notable achievements by CPMG staff include:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Richmond Revealed – an artistic program of visual spectacles that showcased to the world Richmond’s key industries during the 2010 Olympic Winter Games.</li> <li>• Major Capital Facilities Strategy – an innovative \$120 million plan for the replacement of several major community facilities.</li> <li>• The Richmond Olympic Experience – an extraordinary cultural amenity, located within the Richmond Olympic Oval and the only member of the international Olympic Museum Network.</li> </ul> <p>CPMG is a highly experiential “made for Richmond” learning-process. Through the CAO’s strong commitment to innovate and exemplify agility within a public sector environment, CPMG has emerged as a highly successful leadership / succession / strategic initiatives program.</p> <p><b>Contact:</b> Ted Townsend, Senior Manager, Corporate Communications, 604-276-4399, <a href="mailto:ted.townsend@richmond.ca">ted.townsend@richmond.ca</a></p>	<p>Guidée par la vision « d’être la communauté la plus attrayante, la plus agréable et la mieux gérée du Canada » et soutenue par les efforts de son directeur général, la Ville de Richmond (C.-B.) a mis au point le Groupe de gestion des programmes pour les raisons suivantes :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Accélérer le perfectionnement professionnel individuel d’employés à haut potentiel.</li> <li>• Créer une réserve de ressources disponibles et capables de prendre en main les initiatives stratégiques et les priorités complexes.</li> <li>• Traiter efficacement les questions de relève.</li> <li>• Obtenir des résultats exceptionnels sur le plan du développement organisationnel et personnel.</li> </ul> <p>Ce groupe s’adresse aux personnes ciblées par l’organisation qui obtiennent toujours d’excellents résultats et possèdent une grande aptitude au leadership.</p> <p>Destiné à accélérer le développement d’employés à haut potentiel, le groupe allie un programme d’affaires municipales personnalisé et complet, des évaluations individuelles du leadership et des plans de développement, beaucoup d’encadrement formel, du mentorat et des possibilités de détachement pour des projets prestigieux.</p> <p>Voici quelques-unes des réalisations remarquables du personnel du Groupe de gestion des programmes :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Richmond Revealed – programme de spectacles visuels qui ont fait connaître les industries clés de Richmond pendant les Jeux olympiques d’hiver de 2010.</li> <li>• Stratégie des installations majeures – plan novateur de 120 M\$ visant le remplacement de plusieurs grandes installations communautaires.</li> <li>• Expérience olympique de Richmond – installation culturelle extraordinaire, située dans l’anneau olympique de Richmond et seul membre canadien du Réseau des musées olympiques.</li> </ul> <p>Le Groupe de gestion des programmes se veut un processus d’apprentissage hautement expérientiel adapté à Richmond. Grâce à l’exemple du directeur général, qui ne cesse d’innover et de faire preuve d’habileté dans un contexte de secteur public, le groupe est devenu un programme d’initiatives stratégiques, de relève et de leadership couronné de succès.</p> <p><b>Personne-ressource :</b> Ted Townsend, gestionnaire principal, Communications générales, 604-276-4399, <a href="mailto:ted.townsend@richmond.ca">ted.townsend@richmond.ca</a></p>